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P R O T O K Ó Ł NR XXIX/17 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 13
00

 do 15
25

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 30 marca 2017 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

Ad.1.  

Otwarcia XXIX sesji i powitania Pana Burmistrza, Skarbnika Gminy, Panią Agnieszkę 

Walendzik Prezes PUK „Komunalni”, radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla 

oraz kierowników jednostek podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady 

Miejskiej. Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15, 

 a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

Ad.2.  

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – proszę o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy  ulicy w miejscowości Dobiegniew (punkt 9 podpunkt i ),  

b) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

(punkt 9 podpunkt j), 

c) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Gminę Dobiegniew w Zgromadzeniu 

Celowego Związku Gmin SGO5 z siedzibą w Starym Kurowie (punkt 9 podpunkt k), 

d) sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce (punkt 9 

podpunkt l), 

e) wyrażenia woli założenia w Dobiegniewie oddziału Centralnego Muzeum Jeńców 

Wojennych w Łambinowicach-Opolu (punkt 9 podpunkt m), 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2024, podjętej uchwałą 

Nr XXVI/146/16 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2016r. (punkt 9 

podpunkt n), 

g) utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie (punkt 9 podpunkt p).  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6.  Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowanie działania  

      zmierzającego do zmniejszenia przestępczości na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew. 

7.    Informacja z Niepublicznego Ośrodka Zdrowia w Dobiegniewie na temat zabezpieczenia 

      usług medycznych i specjalistycznych dla mieszkańców Miasta i Gminy Dobiegniew. 

8. Informacja na temat działalności pielęgniarek środowiskowych i innych podmiotów 

      sprawujących usługi medyczne. 

9.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Dobiegniewie Nr XXVIII/157/17 z dnia 17 lutego 

2017r. w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Dobiegniewie, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Dobiegniew, 

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Dobiegniew, 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew, 

e) nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa, 

f) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

g) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących  

fundusz sołecki, 

h) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2017 roku, 

i) nadania nazwy  ulicy w miejscowości Dobiegniew, 

j) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

k) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Gminę Dobiegniew w Zgromadzeniu 

Celowego Związku Gmin SGO5 z siedzibą w Starym Kurowie, 

l) sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce, 

m) wyrażenia woli założenia w Dobiegniewie oddziału Centralnego Muzeum Jeńców 

Wojennych w Łambinowicach-Opolu, 
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n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2024, podjętej uchwałą 

Nr XXVI/146/16 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2016r., 

o) zmian uchwały budżetowej na 2017 rok., 

p) utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie. 

 

10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

11. Komunikaty. 

12. Zakończenie sesji.                     

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Ad.3. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 28.03.2017 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza.  

 Dnia 20 lutego Burmistrz uczestniczył w spotkaniu w Zarządzie Dróg Krajowych 

 i Autostrad w Zielonej Górze. Rozmowy dotyczyły przebudowy odcinka miejskiego 

drogi krajowej numer 22. 

 Dnia 22 lutego odbyło się spotkanie w sprawie rewitalizacji Dobiegniewa gdzie omawiane 

były zadania objęte tym projektem. 

 Dnia 23 lutego w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie gościliśmy proboszczów parafii 

gdzie omawiane były sprawy remontów i napraw zabytków sakralnych i ich finansowania. 

 Dnia 24 lutego odbyło się coroczne spotkanie Burmistrza Dobiegniewa z lokalnymi 

przedsiębiorcami.  

 Dnia 27 lutego Burmistrz Dobiegniewa wraz z pracownikami Urzędu Miejskiego odbył 

wizytę studyjną w miejscowości Bad-Muskau. Celem wizyty były dobre praktyki  

w kształtowaniu przestrzeni publicznej i rozwiązania rewitalizacyjne. 

 Dnia 23 i 28 lutego miały miejsce rozmowy ze Starostą Powiatu Strzelecko-

Drezdeneckiego w sprawie wycinki drzew w miejscowości Głusko. 

 Dnia 1 marca odbyła się komisja mieszkaniowa, gdzie omawiane były sprawy bieżące. 

 Dnia 2 marca Zastępca Burmistrza Sylwia Łaźniewska z Kierownikiem Referatu 

Organizacyjnego Grażyną Gradowską uczestniczyły w seminarium w Poznaniu 

poświęconemu kształtowani zieleni miejskiej w Poznaniu. 

 Dnia 3 marca odbyło się kierownictwo urzędu dotyczące inwestycji gminnych. 
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 Dnia 6 marca Burmistrz Dobiegniewa podpisał umowę na dofinansowanie przebudowy 

drogi do miejscowości Łęczyn z Programu Odnowy Obszarów Wiejskich. 

 Dnia 7 marca miała miejsce komisja mieszkaniowa. Burmistrz spotkał się z Zarządem 

Klubu Sportowego Błękitni Dobiegniew, gdzie przedstawiono informację  

z działalności stowarzyszenia. 

 Dnia 8 marca gościliśmy Dyrektora Lubuskiego Oddziału PGNiG. Tematem spotkania 

była gazyfikacja Gminy Dobiegniew. 

 Dnia 9 i 10 marca odbyło się kierownictwo urzędu, gdzie omawiane były sprawy bieżące. 

 Dnia 10 marca w Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie odbył się 15  Konkurs 

Recytatorski Poezji Obozowej Oflagu IIC Woldenberg. 

 Dnia 13 marca Burmistrz uczestniczył w Zarządzie Konwentu w Gorzowie Wlkp., jednym 

z tematów spotkania było sprawozdanie finansowe z działalności za 2016 r. 

 Dnia 14 marca odbyło się spotkanie Zarządu Celowego Związku Gmin SGO5, na którym 

Burmistrz Strzelec Kraj. Mateusz Feder przedstawił wnioski ze spotkania w Związku 

Celowym MG6. Również tego dnia miało miejsce kierownictwo urzędu, gdzie omawiany 

był projekt, na który Gmina Dobiegniew otrzymała dofinansowanie z zakresu turystyki 

pt.: Ochronna cennych siedlisk Drawieńskiego Parku Narodowego oraz przyległych 

obszar ów Natura 2000 poprzez relokację ruchu turystycznego na szlak wodny Mierzęcką 

Strugą–etap II.  

 Dnia 16 marca odbyło się spotkanie Burmistrza Dobiegniewa z Zarządem Koła 

Wędkarskiego. Rozmowy dotyczyły współpracy w 2017 r. 

 Dnia 17 marca Burmistrz odbył spotkanie z Wojewodą Lubuskim Władysławem 

Dajczakiem w sprawie wizyty w Warszawie w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego i w Ministerstwie Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. 

 Dnia 17-19 marca zastępca Burmistrza Sylwia Łaźniewska uczestniczyła z Panią  

Kierownik Grażyną Gradowską w wizycie studyjnej w Łodzi. Zapoznały się 

 z łódzkimi działaniami i planami w zakresie rewitalizacji. 

 Dnia 22 marca Burmistrz odwiedził sołectwa Słonów i Ługi w sprawie uzgodnienia prac 

remontowo-budowlanych. 

 Dnia 23 marca w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie miało miejsce spotkanie  

z projektantami, którzy wykonują dokumentację projektową na modernizację kotłowni 

przy ul. Szkolnej oraz oczyszczalnię ścieków w Dobiegniewie.  

 Dnia 24 marca Burmistrz Dobiegniewa wraz z Wojewodą Lubuskim Władysławem 

Dajczakiem odbył spotkania w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Sprawa 

dotyczyła działalności i funkcjonowania Muzeum Woldenberczyków oraz  
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w Ministerstwie Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej, gdzie omawiano tematy dotyczące 

budowy Centrum Pomocy Społecznej i rewitalizacji Dobiegniewa. 

 Dnia 25 marca w miejscowości Ługi odbyło się spotkanie z sołtysami, na którym 

Burmistrz i Przewodniczący Rady Miejskiej podziękowali za dotychczasową pracę na 

rzecz mieszkańców. 

 Dnia 27 marca Burmistrz odwiedził sołectwa Sarbinowo i Mierzęcin w sprawie 

uzgodnienia prac remontowo-budowlanych. 

 Dnia 28 marca odbył się Zarząd SGO5, omawianym zagadnieniem było wykonanie usługi 

przez firmę Ran-Sells Gorzów Wlkp. 

 Dnia 27 marca miało miejsce kierownictwo urzędu omawiane tematy to: Muzeum 

Woldenberczyków, jako filia Centralnego Muzeum Jeńców Wojennych  

w Łambinowicach-Opolu i wsparcie dla Gminy w Programie Rewitalizacji Miasta. 

 Dnia 27,28 i 29 marca odbyły się komisje stałe Rady Miejskiej. 

 

Ad. 5. Wnioski i zapytania. 

 

 Leszek Waloch Burmistrz - w imieniu swoim oraz Rady Miejskiej i mieszkańców 

chciałbym serdecznie podziękować panu Komendantowi za przywrócenie Posterunku 

Policji w Dobiegniewie, bardzo nas to cieszy. Niektórzy z obecnych na tej sali mieli już 

okazję zauważyć, że obsada posterunku się zwiększyła i jest aktywna. Pomimo głosów 

czasem niezadowolenia to osobiście cieszę się i dziękuję bardzo za to. Wiem, że opuszcza 

szeregi policji Komendant Powiatowy Policji w Strzelcach Krajeńskich Pan Komendant 

Przemysław Muszyński. Chciałbym w imieniu samorządu i pracowników urzędu  

serdecznie podziękować za współpracę, za to że był z nami, że wspierał nas  

w przywróceniu siedziby Posterunku Policji w Dobiegnewie. Dlatego z  serca płynące 

podziękowania z naszej strony. Mamy posterunek, niebawem będzie wybrany nowy 

Komendant Komisariatu Powiatowego Policji w Strzelcach Kraj., już teraz zapraszam na 

spotkanie  nowo wybranego komendanta w celu omówienia obsady Posterunku Policji  

w Dobiegniewie. 

 Waldemar Szpila radny - proszę powiedzieć coś więcej na temat możliwości gazyfikacji 

Gminy Dobiegniew, czy w ogóle taka istnieje? Proszę o rozwinięcie tego tematu. Drugie 

pytanie ponawiam, ponieważ zgodnie z obietnicą pana Burmistrza w sprawie remontu  

i naprawy, utwardzenia częściowo drogi na kolonie lubiewskie, tj. do mnie, do pana 

Antoniewicza, do pana Głogowca. Nawet w tym roku była taka sytuacja, że służby 

gminne, które próbowały dotrzeć tam na kolonię lubiewską nie były w stanie dojechać 

tam na kontrolę. Tak samo panowie z policji byli w interwencji niedaleko mnie, wracając 
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z tej interwencji byli w opłakanym stanie, ich samochodu prawie nie było widać, też mieli 

problem z dojazdem i z wyjazdem. Ja wiem, że to nie nasza droga, że to droga powiatowa, 

ale czasem własnym wkładem naprawiamy te drogi. Nie są to nasze jakieś wymysły, nie 

oczekujemy bruków czy asfaltów, chcemy po prostu mieć pewność, że w razie nagłych 

sytuacji wszystkie służby będą w stanie do nas dojechać.  

Panom z policji chciałbym od siebie powiedzieć, że mamy do czynienia z nowymi 

różnymi zagrożeniami na terenach polnych i leśnych, są to rajdy kładami, crossami. 

Często  te pojazdy nie są oznakowane, mam porobionych parę zdjęć, ale co z tego jeśli  

twarzy nie widać, rejestracji nie ma, nikt ich nie rozpozna. Ja wiem, że to są trudne 

działania, ale ci ludzie przechodzą nieraz samych siebie, zresztą ten temat na pewno jest 

panom znany. 

 Paweł Łysiak radny – moje pierwsze pytanie jest o ul. Jeńców Obozu IIC (gdzie 

wstępnie miała być wykonana dokumentacja i wylany dywanik) na środku tego 

skrzyżowania jest coraz większa dziura. Proszę również o porobienie pozimowych 

porządków na ul. Leśnej i ul. Partyzanckiej, ponieważ występuje tam bardzo dużo dziur 

 i nie można przejechać. Kłaniam się również o ul. Poznańską w ubiegłym roku miała być 

wykonana dokumentacja i w tym roku przeprowadzony remont. Kolejne pytanie mam 

odnośnie plaż czy w ramach gwarancji mogą zostać dokonane naprawy, m. in. płotów,  

również gonty tam są pozrywane.  Jeżeli nie ma możliwości zrobić tego w ramach 

gwarancji to prosiłbym żeby to ponaprawiać i pomalować, żeby to wszystko na sezon 

wyglądało ładnie. Odnośnie biura promocji w dniach 17-19 luty odbyły się targi 

turystyczne w Poznaniu, na których były nasze sąsiednie gminy m.in. Strzelce Krajeńskie. 

Dlaczego z Dobiegniewa nikogo nie było? Mielibyśmy tam dobrą okazję żeby promować 

nasz region. Poznaniacy mają do nas blisko więc mogliby też do nas przyjechać. Wiem,  

że powstał u nas Lubuski Ośrodek Wsparcia Ekonomii Społecznej i można tworzyć 

spółdzielnie. Z tego, co słyszałem to już spółdzielnie się zawiązały i stworzyło się 10 

miejsc pracy. Prosiłbym o zaproszenie dyrektora Ośrodka na następną sesję, żeby 

powiedział radnym oraz sołtysom jak to wygląda, z czego można korzystać, jakie są 

środki do pozyskania, bo może nie wiemy, a mogłoby to wpłynąć na rozwój. 

Prosiłbym Panią Dyrektor Przedszkola, żeby powiedziała kilka słów na temat miejsc  

w przedszkolu, ponieważ krążą informacje, że ich brakuje. Proszę o odpowiedź czy 

wszystkie dzieci będą przyjęte?  

Odnośnie bezpieczeństwa to mam pytanie do Pana komendanta, czy mamy robić zakazy 

na jeziorach czy nie? 
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 Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej – czy oficjalnie wpłynęły do policji 

jakieś skargi za ubiegłoroczny sezon, czy jest z tym problem na terenie naszej gminy 

 i na pewno Pan Komendant wie czy jest to problem na terenie naszego powiatu? 

Ad.6. 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowanie działania 

zmierzającego do zmniejszenia przestępczości na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczacy Rady Miejskiej - od pana Kierownika Posterunku 

Policji w Dobiegniewie otrzymaliśmy wyczerpującą informację, z którą wszyscy radni się 

zapoznali. 

 Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Strzelcach Krajeńskich 

kom. Marcin Gabara - witam  Państwa serdecznie, odniosę się do dwóch spraw, 

pierwsza sprawa dotycząca rajdów kładami przez lasy - to nie jest tak, że jest to 

niemożliwe do zrealizowania. W dniu wczorajszym zostały zatrzymane przez strzelecką 

policję 2 osoby, które dokonywały spustoszenia dróg leśnych, osoby te dokonały 

uszkodzeń  dróg na kwotę ok 30 tys. zł, zostały one zatrzymane  i po przesłuchaniu  

w charakterze osób podejrzanych w związku z uszkodzeniem mienia, po przedstawieniu 

dowodów  zostały zwolnione. Dalsze czynności będą prowadzone przez sąd.  Jeśli chodzi 

o gminę Dobiegniew wiem że tutaj  również jest taki problem, są możliwości współpracy  

z przedstawicielami służb leśnych aby ustalić sprawców. Będziemy współpracowali żeby 

pomóc w tej sprawie.  

Odpowiadając na pytanie w sprawie  motorów wodnych na jeziorze Osiek to jestem 

członkiem Klubu Żeglarskiego Panta Rhei i  w zasadzie widzę co się na co dzień dzieje.  

Były zgłoszenia odnośnie poruszających się szybkim sprzętem wodnym, w związku 

 z tymi zgłoszeniami byli tam kierowani policjanci i w wyniku podjętych  interwencji 

zostały nałożone mandaty karne, przede wszystkim z tego powodu, że poruszały się bez 

stosownych uprawnień. Problem jest taki, że osoby, które pływają, gdy widzą nas 

wówczas zaczynają zachowywać się w sposób właściwy i trudno w tym momencie coś 

zrobić. Zdarzyła się taka sytuacja, że jak policja była na miejscu osoby te spływały, np. 

skuterem na plażę porzucały te skutery i uciekały. Nie były to sprzęty oznakowane i nie 

można było ustalić sprawców. W chwili kiedy patrol jest na plaży jest spokój, my 

natomiast nie jesteśmy w stanie być na plaży ciągle.  Osoby poruszające się skuterami 

przede wszystkim nie zachowują się zgodnie z przepisami. Pływają blisko kąpiących się 

ludzi, pomiędzy pomostami, również pływają przy kajakach, przy jachtach, Osobiście 

byłem przy takiej sytuacji, gdzie osoba która ciągnęła  na pontonie czterech ludzi, 
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doprowadziła do sytuacji gdzie te osoby pospadały blisko samej łodzi. Takich sytuacji 

było więcej. Mając na uwadze tą sytuację, to że gmina stawia na rozwój turystyki, pragnę 

osobiście powiedzieć,  że może faktycznie przyciąga to  turystów, gdy jest możliwośc 

pływania na takim sprzęcie, natomiast zaobserwowałem, że osoby, które pływają na 

skuterach to są to osoby miejscowe. Turyści którzy przyjeżdzają sami stwierdzali, że 

więcej tutaj nie przyjadą, dlatego że kiedyś to było miejsce, gdzie było cicho, gdzie był  

spokój, gdzie można było bezpiecznie pobawić się w wodzie, a na dzień dzisiejszy 

 od tego odstępują. 

 Waldemar Szpila radny - Proszę powiedzieć czy Osiek lub Ługi to jakieś ewenementy  

w okolicy, a jak się ma sprawa np. na jeziorze Lipie czy miejscowości Długie? Tam  

mamy kilka ośrodków, z tego co tam bywam to widzę  pływające tam  motorówki, 

pontony, narty, itd.. czy jest tam ten konflikt? 

 Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Strzelcach Krajeńskich 

kom. Marcin Gabara - jeśli chodzi o jezioro Lipie to problem był w ubiegłym roku, 

obecnie tego problemu już tam nie ma, dlatego że tam jest zakaz używania tego rodzaju 

sprzętu. W zasadzie od ubiegłego roku to wszystko przeniosło się i nasiliło tutaj na 

jeziorze Osiek. 

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy - mam krótką informację, jeśli chodzi 

 o kłady, które rozjeżdżają nie tylko tereny leśne, ale i również naszą infrastrukturę 

turystyczną nad jeziorami w postaci dobrze zorganizowanych plaż. Często bywam  

w okolicy jeziora i obserwuję, że prawie, co weekend na plaży w Dobiegniewie 

rozjeżdżane jest nie tylko miejsce plażowania, a również alejki, boisko do gry  

w siatkówkę, dlatego prosiłbym o zwrócenie uwagi na to. Najprawdopodobniej 

monitoring DPS-u tam sięga i można w części namierzyć sprawców tych działań.  

 Joanna Grabia radna - chciałabym serdecznie podziękować za pomoc w naprawie drogi 

w Słonowie koło kościoła, duża jest tutaj zasługa pana Mariusza Łuszkiewicza również 

pani Burmistrz zareagowała bardzo szybko. Dziękuję też Panu Janowi Gromadzkiemu za 

utwardzenie tej drogi. Dziękuję również za przystanek, który dzisiaj został postawiony. 

Chciałabym zapytać o lampy, które wcześniej były zgłaszane, kiedy dojdzie do ich 

instalacji nie tylko w Słonowie, ale też na polnej drodze w Dobiegniewie. Korzystając  

z obecności panów policjantów, prosiłabym, jeżeli będą jechać na patrol w kierunku 

Słonowa by zwrócić uwagę na okolicę Tuczarni, gdzie na wysokości działek nagminnie 

wywożone są śmieci, może da się kogoś złapać na gorącym uczynku. 

 Paweł Łysiak radny – mam kolejne pytanie czy patrol drogowy zamiast stać na 

 ul. Gorzowskiej i ul. 1 Maja, gdzie niebezpieczeństwo jest znikome, mógłby stanąć przy 
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drodze wjazdowej np. od Wałcza w kierunku Gezetu, ponieważ mieszkańcy tam szybko 

jeżdżą? 

 Zbigniew Ignasiak - Kierownik Posterunku Policji w Dobiegniewie - policjanci stoją 

koło DPS-u dość często, mają wyznaczone godziny także na Rolewicach, stoją też na  

ul. 1 Maja i ul. Gorzowskiej, ponieważ w zeszłym roku mieliśmy tam 2 wypadki, jeden 

bardzo groźny w okolicach ul. Gorzowskiej na wysokości Orlenu. Niestety notorycznie 

kierujący przekraczają dopuszczalną prędkość, wjeżdżają do Dobiegniewa z prędkością 

90km/h na zakręcie. Co do ul. Poznańskiej, sporządzę krótką notatkę do Komendanta, 

którą przekaże do patrolu i na pewno wezmą to pod uwagę. Ul. Poznańska, ten wyjazd  

w kierunku na Słonów jak najbardziej zgadzam się, że są potrzebne kontrole, to droga 

wojewódzka, działania w tym kierunku są potrzebne. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa - cieszę się że przy okazji dzisiejszej sesji 

rozmawiamy na temat bezpieczeństwa. Panie Kierowniku, Panie Komendancie chciałbym 

zwrócić uwagę na to że niektórzy mieszkańcy posiadają auta z dużą pojemnością silnika 

 i szczególnie w piątki i soboty koło placu wokół  dworca kolejowego w godzinach  

od 22:00-02:00 spokój mieszkańców jest zakłócany przez głośny warkot silników. 

Mieliśmy z Panią Burmistrz interwencję od mieszkańców, że nie mogą spokojnie spać. 

Prosiłbym  

o zwrócenie na to uwagi. 

 Zbigniew Ignasiak - Kierownik Posterunku Policji w Dobiegniewie – ja mam pytanie 

od policji, jak wygląda temat manitoringu w mieście? Niestety w ostatnim czasie 

mieliśmy kilka włamań, m.in. został skradziony samochód na ul. Szkolnej i mimo naszych 

starań, mimo działań, które podjęliśmy, mimo prób uzyskania dostępnych monitoringów  

prywatnych czy tego monitoringu, który znajduje się nad przejściem dla pieszych to nie 

udało nam się ustalić sprawcy kradzieży. Z tego co wiem, jak rozmawialiśmy kilka 

miesięcy temu miały być podjęte jakieś działania w tym kierunku, bardzo by nam to 

ułatwiło pracę. Poza tym było takie zdarzenie dwa tygodnie temu, w którym 

korzystaliśmy z monitoringu (wątpliwej jakości) w celu sprawdzenia gdzie ta osoba się 

poruszała. Monitoring byłby bardzo pomocny pod tym względem również, jeśli chodzi  

o takie zdarzenia jak kradzieże z włamaniem i uszkodzenia rzeczy (np. koszy na śmieci, 

znaków drogowych w centrum miasta). Prosiłbym o informacje dla policji, gdy będą 

jakieś ustalenia w sprawie monitoringu. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza - Wojewoda ogłosił konkurs Departamentu 

Bezpieczeństwa Zarządzania Kryzysowego i złożyliśmy wniosek o dofinansowanie 

monitoringu. Przy ścisłej współpracy z naszą policją Dobiegniewską czekamy na wynik 
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konkursu o to dofinansowanie (kwota dofinansowania wynosi ok. 100 tys. zł), ale 

oczywiście w programie rewitalizacji mamy też zapisane środki na przygotowanie 

dokumentacji na potrzeby monitoringu miejskiego. Dokumenty te przeszły  

do ministerstwa, które zajmuje się bezpieczeństwem. Jeżeli gmina otrzyma 

dofinansowanie to na pewno powiadomimy Pana Kierownika. 

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 14
00

 do godz. 14
15

. 

 Ad. 7. 

Informacja z Niepublicznego Ośrodka Zdrowia w Dobiegniewie na temat zabezpieczenia 

usług medycznych i specjalistycznych dla mieszkańców Miasta i Gminy Dobiegniew. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - wystąpiliśmy z pismem do pani Moniki 

Lipnickiej, ale niestety nasza informacja została bez odpowiedzi. Ponowimy pismo 

 z prośbą o informacje. 

Ad. 8.  

Informacja na temat działalności pielęgniarek środowiskowych i innych podmiotów 

      sprawujących usługi medyczne. 

Pan Karol Golec Wiceprzewodniczący RM odczytał informacje o działalności 

pielęgniarek środowiskowych, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Dobiegniewie Nr XXVIII/157/17 z dnia 17 lutego 

2017r. w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Dobiegniewie. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/162/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad odpłatności za świadczenia udzielane przez 

przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw  0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/163/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Dobiegniew. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/164/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/165/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

e) nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa, 

 Waldemar Szpila radny - jest to teren w miejscowości Słonów, który jest przewidziany 

na  boisko do gry w piłkę ręczną, więc kiedy to boisko ma być robione i czy jakieś 

fundusze są już na ten cel przeznaczone? 

 Leszek Waloch Burmistrz - nie możemy wykonywać prac, jeśli nie mamy własności 

gruntowej. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/166/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

f) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/167/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

g) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących  

fundusz sołecki. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/168/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

h) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2017 roku. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/169/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

i) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/170/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

j) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/171/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

k) wyznaczenia przedstawicieli reprezentujących Gminę Dobiegniew w Zgromadzeniu 

Celowego Związku Gmin SGO5 z siedzibą w Starym Kurowie. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - w związku z rezygnacją naszego reprezentanta  

z Rady Miejskiej Pana Pawła Łysiaka, mamy kandydata, który się jeszcze waha, wrócimy 

 do tematu podjęcia uchwały dotyczącej naszego reprezentanta na kolejnej sesji.  

Do reprezentowania Gminy Dobiegniew w Zgromadzeniu Celowego Związku Gmin SGO5 

wyznacza się, dodatkowego przedstawiciela: Panią Sylwię Łaźniewską – Zastępcę 

Burmistrza. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/172/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

l) sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/173/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

m) wyrażenia woli założenia w Dobiegniewie oddziału Centralnego Muzuem Jeńców 

Wojennych w Łambinowicach-Opolu. 
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 Paweł Łysiak radny - czy mamy dalej swoją suwerenność, jakie będą zasady 

współpracy, co ze zbiorami muzealnymi, będą ich czy nasze? 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa - muzeum już nie będzie nasze, będzie filią 

Muzeum Jeńców Wojennych w Łambinowicach. My na dzień dzisiejszy (jak i Muzeum  

w Łambinowicach) posiadamy zbiory powondenberdzkie i już w latach 90-tych 

występowaliśmy o to by Dobiegniew stał się filią Muzeum w Łambinowicach, dlatego że 

od pana Ministra Selina wyszła ta propozycja byśmy stali się filią z wyodrębnionym 

budżetem dla Dobiegniewa. Uważam, że lepiej być nie może, dlatego że będziemy mieli 

wydatkowanie tych środków pod kontrolą, będzie można wnioskować o zakup gablot   

 ( chcę zwrócić uwagę, że na dzień dzisiejszy nie mamy wymienionych ok. 50% gablot  

w muzeum) Nie znam lepszego rozwiązania, to muzeum będzie w Dobiegniewie nawet 

jeśli część z tych zbiorów zostanie przewiezione do Łambinowic, a z Łambinowic 

przyjedzie jakaś część zbiorów do nas, czy wspólnie będą robione ekspozycje w Gdańsku, 

Warszawie czy gdziekolwiek indziej. To również promocja filii Muzeum 

Woldenberczyków w Dobiegniewie. Przy rozmowach w ministerstwie będziemy zabiegać 

o to by było Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie, jako filia. 

 Paweł Łysiak radny - mówiąc krótko nie będziemy już mieli bezpośredniego wpływu na 

to co tam się dzieje? 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – nie znam takiej sytuacji, żeby nie można było 

się z nimi dogadać, finansowanie będzie z ministerstwa. Budżet Łambinowic to ok. 6 mln 

złotych, my wydatkujemy na Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie ok. 300 tys. 

łącznie z etatami. Mając wyodrębniony budżet zakładam, że może to być ok. 1 mln 

złotych. 

 Paweł Łysiak radny - czyli po negocjacjach Burmistrza z nimi będziemy mieli wgląd  

w to? Czy to będzie decyzja przystąpienia? 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa- dzisiaj jest deklaracja woli. Kiedyś było 

trudniej uzyskać jakiekolwiek środki chociażby na remont, to była chyba kwota ok.  

60 tys. zł, nasi poprzednicy to zaczynali i to, co zostało wówczas naprawione dziś po tylu 

latach wymaga już remontu (sufity się sypią). Chciałbym Państwa poinformować, że 

ogłoszony konkurs na obiekty muzealne, zabytki to wydzielony został budżet w tym 

programie na 30 mln zł, wniosków złożono na ponad 120 mln zł, w tej chwili do drugiego 

etapu przeszło wniosków na 36 mln, myślę, że Pani Marszałek doda te  

6 mln zł i zrealizowane zostaną wszystkie projekty. W grupie tych wniosków na 36 mln zł  

jest również  Muzeum. Jeśli staniemy się filią Muzeum w Łambinowicach mielibyśmy 

większa szansę na pozyskanie środków na odnowę, rozbudowę, zagospodarowanie terenu. 
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 Waldemar Szpila radny - w perspektywie projektu, remontu i przebudowy muzeum,  

czy jeżeli nawet otrzymamy tą subwencję to czy muzeum z Opola będzie nadzorowało tę 

budowę czy to będzie dalej nasze działanie? 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – my będziemy to nadzorować. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/174/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2017-2024, podjętej 

uchwałą Nr XXVI/146/16 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2016r. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/175/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

o) zmian uchwały budżetowej na 2017 rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/176/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

p) utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie. 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO - uchwała ta jest dowodem doskonałej współpracy  

z biurem Rady Miejskiej i innymi jednostkami nadzoru w tej uchwale zmieniają się tylko 

podstawy prawne.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIX/177/17 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 13
40

 do godz. 13
55

. 

 

Ad.10.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – jeżeli chodzi o gazyfikację - do niedawna 

podlegaliśmy jako północna część lubuskiego pod oddział PGNIG Szczecin, w tej chwili 

powstał oddział w lubuskim, poznaliśmy się z nowym szefostwem tego oddziału 
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 i wspólnie podjęliśmy deklarację odnośnie gazyfikacji w pierwszej kolejności Dobiegniewa 

 (Szczecin przekazał im dokumentację, jest już ona prawie skończona). Nowe szefostwo 

zaproponowało nam ciekawe rozwiązanie: nie musi być na dzień dzisiejszy budowana sieć 

spod Strzelec Krajeńskich do Dobiegniewa, (czyli nie musimy czekać na zgodę lasu czy 

rozstrzygnięcia sądowe), poprosili nas czy mamy na obrzeżach miasta tereny gminne, gdzie 

mogliby umiejscowić bazę na zbiorniki gazu skroplonego (ziemnego). Jak państwo wiecie nie 

byłoby z tym żadnego problemu, dlatego że jest to obszar strefy gospodarczej, mamy parę 

działek w tej okolicy w związku z tym, jest to rozwiązanie dobre, dlatego, że jesteśmy  

w pobliżu gazo-portu Świnoujście, gdzie trafia właśnie gaz skroplony, więc mamy możliwość 

budować sieć w taki właśnie sposób. Dlatego poproszono nas abyśmy złożyli taką deklarację 

wspólnie z nimi, że jesteśmy zainteresowani gazyfikacją, podpisaliśmy ją, na dzień dzisiejszy 

trafiła ona do Warszawy do siedziby PGNIG. Jeśli będziemy wiedzieli na ten temat coś więcej 

to będę Państwa informował. Jest to dla nas znakomite rozwiązanie, tym bardziej, że ceny nie 

różnią się i ten gaz płynąłby do nas spod Strzelec Krajeńskich, dzięki temu możemy 

przyspieszyć gazyfikację naszej gminy. 

 Dariusz Majowicz radny - kto poniesie koszty tych zbiorników? 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – PGNIG. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – sprawą dróg Lubiewka i Chomętowa zajmiemy 

się po niedzieli (musimy zaprosić Pana Wicestarostę do rozmów na ten temat). Dziury 

 w miejscu obozu Oflag IIC - w tej chwili trwa przegląd dróg, które trzeba będzie łatać, więc 

drogi te naprawimy. Naprawa ul. Poznańskiej miała być w tamtym roku, ale zabrano nam 100 

tys. zł na remont tej ulicy, w międzyczasie pan Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich 

odszedł, już jest nowy dyrektor, zabiegam o spotkanie z nim, chcę go zaprosić i pokazać ulicę 

Poznańską, aby wrócić do tematu dofinansowania, ale również odcinków drogi  

do Mierzęcina, które były pominięte i w tym roku również wymagają remontu. Odnośnie 

Łambinowic już mówiłem, myślę, że informacja była wystarczająca dla Państwa.  

W Warszawie rozmawialiśmy też na ten temat, że pani dyrektor Łambinowic musi nas 

odwiedzić, aby omówić zasady współdziałania w tym przedsięwzięciu. 

Będąc w Warszawie z Panem Wojewodą Dajczakiem, spotykałem osoby, które są bardzo 

życzliwe dla nas, jeśli chodzi o temat rewitalizacji. Dla mnie małym sukcesem jest już to, że 

Muzeum Woldenberczyków będzie mogło w sensowny sposób funkcjonować i być 

zagospodarowane, ale rewitalizacja to jest temat, który chciałbym zakończyć 

(dokumentacyjnie, z pozwoleniami) do końca tej kadencji żeby mieć pewność, że przez 

najbliższe lata Dobiegniew będzie się, jako miasto zmieniał, że z roku na rok będzie  

w naszym mieście coś nowego, chciałbym żeby działo się to za Państwa udziałem, jako Rady 
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Miejskiej. Pan Przewodniczący przyjął tą propozycję i wspólnie przygotowaliśmy pisma  

do Pana Wojewody, do Pani Minister Rafalskiej, żeby na sesji kwietniowej lub majowej 

odwiedzili nas i myślę, że na ten temat wówczas coś więcej powiedzą. Z informacji, których 

udzieliła mi pani Wiceburmistrz to Łódź otrzymała na rewitalizację 1 mld zł, Bytom dostał 

400 mln, że w tej chwili w kolejce stoi Wałcz (nie są oni jeszcze przygotowani do końca 

dokumentacyjnie), dlatego nie ma im jeszcze przyznanych środków. Zaraz po tej trójce jest 

dwudziestka miast, w której się znajdujemy. W rozmowach w Warszawie mówiłem, że  

10 mln euro czy 15 mln euro dla Dobiegniewa to jak się to będzie miało w lubuskim będącym  

w rewitalizacji jedno miasteczko, gdzie mieszka 3 tys. ludzi do, np. Łodzi, czy problemem 

będzie żeby wydzielić jakiś budżet dla Dobiegniewa chociażby w takiej wysokości. Mamy 

zwolenników w Warszawie i nie możemy tego przegrać, jest to dobry czas abyśmy zdobyli te 

pieniądze, przygotowali się dokumentacyjnie. Skoncentrujmy się na tym, aby przygotować 

dokumentację, pozwolenia, ale i również koncepcję zagospodarowania. Dzisiaj gościliśmy 

księdza proboszcza Spychałę i rozmawialiśmy na temat rewitalizacji również kościoła, który 

jest przecież dla nas najważniejszym zabytkiem. Sama naprawa dachu kościoła ma kosztować 

1 mln 200 tys. zł - są to dzisiaj niewyobrażalne pieniądze, ale w rewitalizację możemy  

to wrzucić, możemy w rewitalizację wrzucić też elewację starych budynków za kościołem, 

łącznie z parkami, itd., Więc jest to dla nas ogromna szansa.  

W poniedziałek będziemy z panem Skarbnikiem w Warszawie w celu podpisania projektu, 

 o którym wspominała pani Wiceburmistrz na turystykę – łącznie 4,2 mln zł. Myślę, że dzięki 

tym pieniądzom powstanie fajny szlak wodny. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza - Panie Przewodniczący, wysoka Rado 

odpowiadając na pytanie pana Radnego Łysiaka, jeżeli chodzi o promocję naszej gminy 

 to w roku ubiegłym wraz z referatem funduszy, czyli kierownikiem Andrzejem Kuczyńskim 

uczestniczyliśmy na targach w Lublinie, gdzie prezentowaliśmy walory turystyczne gminy 

Dobiegniew i terenów inwestycyjnych. W tym roku od 20 do 22 kwietnia jesteśmy na Expo 

Warsaw w Warszawie, gdzie prezentujemy gminę Dobiegniew właśnie pod kątem 

turystycznym, ale też oczywiście terenów inwestycyjnych. Dziś otrzymałam od pana 

dyrektora stosowne dokumenty, które przygotowujemy, wypełniamy, mamy już mapę, gdzie 

będzie zlokalizowane nasze stoisko. Będą się odbywały równorzędnie targi budowlane, gdzie 

również będziemy obecni i promujemy zawsze gminę pod względem turystycznym – to jest 

priorytet. 

 Paweł Łysiak radny - czemu jesteśmy na drugim końcu Polski, a nie bliżej - na targach 

 w Poznaniu, gdzie powinniśmy być? 
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 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – w Lublinie była cała Polska i cała wschodnia 

ściana, byli wszyscy z naszego regionu. Jeżeli chodzi o targi w Warszawie – też jest cała 

Polska (można sobie wejść na stronę internetową i poczytać). Chciałam powiedzieć jeszcze  

o takim seminarium, na którym byłam z panią Kierownik Gradowską w Poznaniu. Były tam 

rozmowy na temat kształtowania zieleni miejskiej, ale również była promocja gminy pod 

kątem turystycznym. Także rozmawiamy, promujemy, jesteśmy przygotowani do takich 

spotkań jak najbardziej (pod względem turystycznym). Jeździmy na targi, promujemy, 

zachęcamy do odwiedzania naszej gminy, ale myślę, że ze strony Rady też powinny zostać 

podjęte stosowne działania promujące turystykę, żeby Państwo również zachęcali turystów  

do odwiedzania terenów gminy Dobiegniew. 

Jeszcze kilka słów odnośnie rewitalizacji, mamy taki podział z Panem Burmistrzem, że Pan 

Burmistrz zajmuje się rewitalizacją pod kątem inwestycyjnym, ja - pod kątem społecznym. 

Prowadzimy z panią Kierownik Gradowską rozmowy z mieszkańcami naszych wspólnot, 

które były zarządzane przez panią Beatę Matuszewską, a teraz są zarządzane przez PUK 

„Komunalni”. Bardzo proszę Wysoką Radę o zaangażowanie się bardziej w ten proces 

społeczny, o rozmawianie z mieszkańcami na temat wizji przyszłości, jak to nasze miasteczko 

będzie się zmieniało, ponieważ musimy wspólnie wypracować całą koncepcję 

zagospodarowania placu pegeerowskiego – w serce naszego miasta. 

Chciałam powiedzieć jeszcze kilka informacji. Spotkałam się z Panią Dyrektor Pawlak i Panią 

Dyrektor Moś, zaczynamy zajęcia edukacyjne dla dzieci i młodzieży w naszych szkołach 

właśnie pod kątem rewitalizacji. Jakie wypracujemy koncepcje i jak będą te zajęcia 

edukacyjne wyglądały na pewno Państwa będziemy na bieżąco informować. 

W przyszłym tygodniu mamy spotkanie z nauczycielami, którzy chcą się zaangażować w ten 

proces, który dotyczy naszego miasta, ponieważ dotyczy on również młodzieży, dlatego  

musimy od niej zacząć. 

Odpowiedź na pytanie pana radnego Pawła Łysiaka odnośnie plaży miejskiej - był przegląd 

plaż i zaplanowane są już remonty, których wymagają te plaże, więc przygotowujemy się  

do sezonu turystycznego. Proszę pana Kierownika Pawłowskiego o parę słów na ten temat. 

 Marcin Pawłowski Kierownik ROKSiR – Szanowni Radni, tak jak powiedziała Pani 

Wiceburmistrz przygotowujemy się już do sezonu turystycznego, chcemy, aby już na ten 

długi weekend majowy plaże były uporządkowane, wyremontowane, naprawione to, co musi 

zostać zrobione. Na tym etapie naprawiamy płoty, ogrodzenia zostały wyprostowane,  

w dalszej kolejności będą uzupełniane ubytki (czekamy na dostarczenie materiału, który 

został zamówiony), przystąpimy także do impregnacji i malowania budynków i ogrodzeń, 

żeby było to zabezpieczone. Została już podpisana umowa z firmą, która będzie zajmowała 
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się uporządkowaniem tych terenów rekreacyjnych aż do końca września. Chcemy, aby na 

1maja wszystko wyglądało należycie, żeby wszystkie małe mankamenty były ponaprawiane. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza - odpowiedź na pytanie pana Łysiaka (Lubuski 

Ośrodek Wsparcia Ekonomii Społecznej pan animator jest z naszego terenu jest to Pan 

Zbyszek Gacki. Jest możliwość żeby go zaprosić, myślę, że warto byłoby zaprosić również 

Pana Dyrektora Szczepana Słomczyńskiego, dlatego bardzo proszę Wysoką Radę  

o zaproszenie tych osób. 

 Paweł Łysiak radny -  dlaczego w ramach gwarancji nie są dokonywane naprawy terenów 

rekreacyjnych przy plaży tylko z naszych pieniędzy jest to naprawiane? 

 Marcin Pawłowski Kierownik ROKSiR - gwarancja jest z reguły udzielana na okres 5 lat, 

(muszę to sprawdzić w dokumentacji dokładniej), ale niejednokrotnie wzywaliśmy 

wykonawców nawet na piśmie do poprawienia chociażby płotów. Zdarzył się przypadek,  

że pękła rura zimnej wody pod jednym z budynków na plaży nad jeziorem Osiek, podjęliśmy 

się napraw we własnym zakresie, ponieważ myślę, że pójdzie nam to szybciej niż gdybyśmy 

wezwali do tego wykonawców. 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM - jeśli gwarancja obejmuje jeszcze te naprawy, sami 

nie powinniśmy ingerować w to nawet. 

 Marcin Pawłowski Kierownik ROKSiR - 17 lutego na poprzedniej sesji został 

przedstawiony kalendarz impreza gminnych, w marcu odbył się Gminny Dzień Kobiet, 

wydaje mi się, że bardzo udana impreza, frekwencja przerosła oczekiwania wszystkich. Czy 

Dzień Kobiet będzie ujęty w kalendarzu imprez? 

 Marcin Pawłowski Kierownik ROKSiR - jak najbardziej, biorąc pod uwagę to, że na 

tegorocznej takiej imprezie była duża frekwencja, wydaje mi się że świętowanie Dnia Kobiet 

w wymiarze gminnym będzie stałym punktem w kalendarzu imprez naszej gminy. 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,  

w sprawozdaniu policji zapisano, że zostało nałożonych od chwili otwarcia posterunku 

 149 mandatów. Kilka z tych mandatów zostało wlepionych na ul. Mickiewicza przy 

przedszkolu. Jest oszustwem stwierdzenie, że to ja nasłałem tam policję. Sprostowanie: 

chodziło mi o autobusy, które tam parkują i nie mogą przejechać, a mandaty zostały nałożone, 

dlatego, że został złamany jakiś przepis. Jest tam brak parkingu, nie ma gdzie zaparkować 

szczególnie rano i po południu w godzinach szczytu, gdy rodzice odbierają dzieci. Mówiłem 

na Komisji Panu Burmistrzowi, że LGR na ul. Mickiewicza, chce wybudować parking na 

terenie starego przedszkola, który jest terenem urzędowym. Prosiłem Pana Burmistrza o to, 

żeby wejść z nimi we współpracę, aby powiększyć ten parking z naszych środków żeby 

można było tam postawić samochody, nie blokując w ten sposób drogi autobusom. Pan 
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Burmistrz powiedział, że na razie nie. Padła druga propozycja żeby zrobić parking tam gdzie 

boisko. Prosiłbym wtedy o Wasze poparcie w tej sprawie, Wysoka Rado. Byłoby to dobre 

rozwiązanie, żeby tam zrobić parking, ponieważ jest tam naprawdę dużo miejsca. Prosiłbym 

żeby nie odwlekać tego w czasie. 

 Jerzy Hatała Kierownik RGK - w temacie mandatów na ul. Mickiewicz na drodze 

dwukierunkowej nie można się zatrzymywać przy krawężniku lewym, ktoś z Państwa  

wiedział o tym? Np. jeżeli jedziemy od ronda w kierunku Ośrodka Zdrowia i staniemy przy 

lewym krawężniku, więc już mamy mandat. Na ul. Wyszyńskiego nie można się zatrzymać 

przed skrzyżowaniami 10 m, na drodze jednokierunkowej nie można się zatrzymać 3m przed 

i za pasami. Nasza pani policjantka zna bardzo dobrze te przepisy. 

 Irena Filak Dyrektor Przedszkola Miejskiego – autobusy poruszają się bardzo sprawnie, 

jeżeli nawet podjeżdża jakieś auto z drugiej strony to, jaki to jest problem żeby poczekał  

te 2-3 min? 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM - nie mówimy o tym, że autobusy źle stoją tylko 

samochody utrudniają autobusom przemieszczanie się. 

 Jezrzy Hatała Kierownik RGK – dofinansowanie lamp? w tej chwili musimy określić 

zakres tych prac, skończyło się przyjmowanie wniosków, nie mamy żadnych pieniędzy na to, 

takich wniosków jest chyba przeszło 10. 

Ad.11.  Komunikaty. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, dzisiaj 

rozmawiałam z panią Kierownik Treler o nowej metodzie wyłudzania pieniędzy od osób 

starszych, nie jest to już metoda ,,na wnuczka” tylko ,,na ankietera’’. Czy mogłaby pani 

powiedzieć coś więcej na ten temat? Żeby sołtysi wiedzieli coś więcej i przekazywali tą 

wiedze ludziom 

 Anna Treler Kierownik OPS – chciałabym poinformować, że zdarzają się nowe sposoby 

wyłudzania pieniędzy od osób starszych, samotnych.. Podjeżdżają w biały dzień, legitymują 

się, chcą przeprowadzić jakąś ankietę, dowiedzieć się o sytuacji tej osoby, wiedzą, że są to 

osoby starsze. Chcę, więc uczulić sołtysów, gdyż takie sytuacje często zdarzają się na 

wioskach, żeby osoby te były ostrożne. Są również takie zdarzenia, że firmy dzwonią  

do osób starszych, np. ostatnio miałam takie zgłoszenie, że jakaś grupa energetyczna dzwoni 

w związku z tym, że coś się nie zgadza w związku z jakąś fakturą i za 5 dni ich pracownik 

przyjdzie i trzeba będzie podpisać mu jakieś dokumenty, osoby starsze niejednokrotnie 

podpiszą te dokumenty, a może to być np. umowa kredytowa, więc proszę uczulać głównie 

osoby starsze żeby były ostrożniejsze. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniew – Trzeba poinformować o tym policję na piśmie. 
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 Anna Treler Kierownik OPS – już zostało to zgłoszone. 

 Odczytanie pisma uczniów Zespołu Szkół z propozycją zmiany nazwy ulicy Jedności 

Robotniczej i prośbą o pomoc w zorganizowaniu wystawy na temat ks. Tadeusza Kuśnierz 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uczniowie z opiekunem byli na Komisji  

Społeczno-Oświatowej i zostało ustalone, że Urząd wystąpi z wnioskiem do IPN-u, w celu 

sprawdzenia czy działania były niezgodne. Pani opiekunka grupy pytała mieszkańców tej 

ulicy o ich stosunek do zmiany nazwy ulicy – generalnie byli przeciwni. Chodzi głównie  

o koszty. 

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXIX 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Joanna Rybacka                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 


